
R A D A  G M IN Y  
38-530 ZARSZYN 
v/oj. podkarpacki©

Protokół z XLI sesji Rady Gminy Zarszyn 
z dnia 11.10.2017 r.

Rozpoczęcie godz.: 15:00 Zakończenie godz.:16:30

Radni obecni:

1. Konieczny Janusz
2. Dębski Janusz
3. Gagatko Stanisław
4. Niemiec Józef
5. Tutak Piotr
6. Stączek Rafał
7. Burczyk Stanisław
8. Cupiyk Bogusław
9. Fudała Dariusz
10. Komański Jan
11. Małek Janusz
12. Mazur Waldemar
13. Orybkiewicz Jan
14. Wójcik Ludwik

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

- Zastępca Wójta Gminy Zarszyn Pan Zbigniew Dec
- Skarbnik Gminy Zarszyn Pani Ryszarda Mikołajek
- Sołtysi
- Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy
- Kierownicy Referatów
- Dyrektorzy Szkół
- Lokalne media

Porządek Obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołów z poprzednich sesji Rady 

Gminy Zarszyn.
4. Interpelacje radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok.
6. Podjęcie uchwały we sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zarszyn.
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji na podatek od 

nieruchomości, podatek rolny, podatek leśny.
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8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru informacji w sprawie podatku 
od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego.

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku 
od nieruchomości.

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bażanówce w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Bażanówce.

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Stapińskiego w Długiem w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Stapińskiego w Długiem.

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Jaćmierzu w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Jaćmierzu.

13.Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Nowosielcach w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Nowosielcach.

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Odrzechowej w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Odrzechowej.

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Pielni w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Pielni.

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zarszynie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Zarszynie.

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji Gminy 
Zarszyn na lata 2017-2023.

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania „Odznaki Honorowej za Zasługi dla 
Gminy Zarszyn”.

19. Informacja dotycząca zaznania majątkowego Wójta Gminy Zarszyn oraz 
Przewodniczącego Gminy Zarszyn.

20. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym 
z realizacji uchwał Rady Gminy.

21. Wolne wnioski i zapytania.
22. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania.
23.Zakończenie sesji.

1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, na wstępie 
powitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że 
w sesji uczestniczy 14 radnych. Obrady były zatem prawomocne do podejmowania 
uchwał.

2. Do porządku obrad wniesiono 1 wniosek:
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny wyjaśnił, że zgodnie 
z zapisem Statutu Gminy „Na wniosek wójta przewodniczący rady gminy jest 
obowiązany wprowadzić do porządku obrad najbliższej sesji projekt uchwały , 
jeżeli wpłynął on do rady gminy do 7 dni przed rozpoczęciem sesji rady” 
i w związku z tym wprowadza do porządku obrad jeden dodatkowy projekt uchwały 
w sprawie :

- projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie wniosek 
dotyczący wprowadzenia w/w projektu uchwały do porządku obrad. 
W trakcie przeprowadzonego głosowania 14 radnych głosowało „za” wnioskiem.

Projekt uchwały będzie wprowadzony do porządku jako nowy punkt 5.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny wyjaśnił, że w punkcie 19 
porządku obrad zmienia się zapis na: „Informacja dotycząca analizy oświadczenia 
majątkowego Wójta Gminy, Przewodniczącego Rady Gminy, Radnych oraz 
pozostałych osób zobowiązanych do składania oświadczeń majątkowych”.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie ww. 
poprawkę

W trakcie przeprowadzonego głosowania 14 radnych głosowało „za” poprawką. 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołów z poprzednich sesji Rady 

Gminy Zarszyn.
4. Interpelacje radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok.
7. Podjęcie uchwały we sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zarszyn.
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji na podatek od 

nieruchomości, podatek rolny, podatek leśny.
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru informacji w sprawie 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego.
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od nieruchomości.
11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bażanówce w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bażanówce.

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Stapińskiego



w Długiem w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Stapińskiego w 
Długiem.

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 
Kopernika w Jaćmierzu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Mikołaja 
Kopernika w Jaćmierzu.

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Nowosielcach w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Nowosielcach.

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Odrzechowej w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Odrzechowej.

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Pielni w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Pielni.

17. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zarszynie w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zarszynie.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji Gminy 
Zarszyn na lata 2017-2023.

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania „Odznaki Honorowej za Zasługi dla 
Gminy Zarszyn”.

20. Informacja dotycząca analizy oświadczenia majątkowego Wójta Gminy, 
Przewodniczącego Rady Gminy, Radnych oraz pozostałych osób 
zobowiązanych do składania oświadczeń majątkowych.

21. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym z 
realizacji uchwał Rady Gminy.

22. Wolne wnioski i zapytania.
23. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania.
24. Zakończenie sesji.

3. Nie wniesiono propozycji i uwag do protokołów z ostatnich sesji.

4. W punkcie interpelacje radnych -  interpelacji nie zgłoszono.

5. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego.

Skarbnik Gminy Zarszyn Pani Ryszarda Mikołajek omówiła treść ww. uchwały.
Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan
Janusz Dębski oznajmił, że na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 10 października
2017 r. członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie pomocy
finansowej dla Powiatu Sanockiego. Opinia Komisji jest pozytywna.



- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego. Uchwała podjęta 
została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy

Zarszyn.

Skarbnik Gminy Zarszyn Pani Ryszarda Mikołajek omówiła treść ww. uchwał.

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan 
Janusz Dębski oznajmił, że na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 10 października 
2017 r. członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwał w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej na 2017 r. oraz uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn. Opinia Komisji jest pozytywna.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 r. Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn. 
Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji na podatek od 
nieruchomości, podatek rolny, podatek leśny.

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru informacji w sprawie podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego.

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan 
Janusz Dębski oznajmił, że na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 10 października 
2017 r. członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie określenia 
wzorów deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny, podatek leśny oraz 
uchwały w sprawie określenia wzoru informacji w sprawie podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego, podatku leśnego. Opinia Komisji jest pozytywna.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji na podatek od nieruchomości, 
podatek rolny, podatek leśny. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 
udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia wzoru informacji w sprawie podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego, podatku leśnego. Uchwała podjęta została jednomyślnie. 
W głosowaniu udział brało 14 radnych.



10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości.

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan 
Janusz Dębski oznajmił, że na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 10 października 
2017 r. członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości. Opinia Komisji jest 
pozytywna. Niżej wymieniono stawki zaproponowane i przegłosowane na posiedzeniu 
Komisji:

1) od gruntów:

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków -  od 1 m2 powierzchni -  0,91 zł,

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior 
i zbiorników sztucznych -  od 1 ha powierzchni -  4,63 zł,

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego -  od 1 m2 powierzchni -  0,37 zł,

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 
9 października 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. poz. 1777), i położonych na terenach, dla których 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę 
mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie 
te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów 
upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa 
budowlanego -  3,04 zł od 1 m2 powierzchni;

2) od budynków lub ich części:

a) mieszkalnych -  od 1 m2 powierzchni użytkowej -  0,72 zł,

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich 
części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej -  od 1 m2 powierzchni użytkowej -  
2F00 zł,

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym -  od 1 m2 powierzchni użytkowej -  10,80 zł,

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów 
o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń -  od 1 m2 
powierzchni użytkowej -  4,70 zł,

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego -  od lm2 powierzchni użytkowej -  
6,40 zł;

3) od budowli -  2%  ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy z dnia
12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych.
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- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie 
Stawkę podatku od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego -  od 1 m2 
powierzchni -  0,37 zł,

Stawka podatku podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie 
stawkę podatku od budynków i ich części mieszkalnych -  od 1 m2 powierzchni 
użytkowej -  0,72 zł,

Stawka podatku podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie 
stawkę podatku od budynków i ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej -  od 1 m2 powierzchni użytkowej -  21,00 zł,

Stawka podatku podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie 
stawkę podatku od budynków i ich części pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 
odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego -  
od lm2 powierzchni użytkowej -  6,40 zł;

Stawka podatku podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości
wraz z przegłosowanymi wyżej stawkami. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W
głosowaniu udział brało 14 radnych.

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bażanówce w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Bażanówce.

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Stapińskiego w Długiem w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową im. Jana Stapińskiego w Długiem.

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Jaćmierzu w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Jaćmierzu.

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Nowosielcach w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Nowosielcach.



15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Odrzechowej w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Odrzechowej.

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Pielni w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 
Pielni.

17. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zarszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
w Zarszynie.

Zgodnie z art. 117 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. -  Przepisy wprowadzające 
ustawę -  Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r. poz. 60 i 949) z dniem 1 września 
2017 r. każda dotychczasowa sześcioletnia szkoła podstawowa obejmująca klasy I-  
VI staje się ośmioletnią szkołą podstawową obejmującą klasy I—VIII.

Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej 
dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową, w terminie do dnia 30 listopada 
2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w ośmioletnią szkołę 
podstawową. Uchwała ta stanowi akt założycielski ośmioletniej szkoły 
podstawowej w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 
14 grudnia 2016 r. -  Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r. poz. 59 i 949).

Zważywszy na powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Piotr Tutak oznajmił, że na 
posiedzeniu Komisji w dniu 10 października 2017 r. członkowie Komisji zapoznali się 
z projektami ww. uchwał w sprawie przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich 
szkół podstawowych w ośmioletnie szkoły podstawowe. Jest to dalszy etap 
przekształceń. Opinia Komisji jest pozytywna.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Bażanówce w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bażanówce. 
Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Jana Stapińskiego w Długiem w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 
Jana Stapińskiego w Długiem. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 
udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Jaćmierzu w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
im. Mikołaja Kopernika w Jaćmierzu. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W 
głosowaniu udział brało 14 radnych.



- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Nowosielcach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Nowosielcach. 
Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Odrzechowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Odrzechowej. 
Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Pielni w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Pielni. Uchwała podjęta 
została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Zarszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zarszynie. Uchwała 
podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji Gminy Zarszyn 
na lata 2017-2023.

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan 
Janusz Dębski oznajmił, że na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 10 października 
2017 r. członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu Rewitalizacji Gminy Zarszyn na lata 2017-2023. Opinia Komisji jest 
pozytywna.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji Gminy Zarszyn na lata 2017- 
2023. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania „Odznaki Honorowej za Zasługi dla 
Gminy Zarszyn” .

Przewodniczący Rady Gminy Zarszyn Pan Janusz Konieczny poinformował, że 
posiedzenie Komisji Odznaki Honorowej za Zasługi dla Gminy Zarszyn odbyło się w 
dniu 20 września 2017 roku. Wszystkie wnioski o nadanie niniejszej odznaki zostały 
zaopiniowane pozytywnie. Do Komisji wpłynęły 43 wnioski.

Brak innych głosów.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie nadania „Odznaki Honorowej za Zasługi dla Gminy Zarszyn” . 
Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.



20. Informacja dotycząca analizy oświadczenia majątkowego Wójta Gminy, 
Przewodniczącego Rady Gminy, Radnych oraz pozostałych osób 
zobowiązanych do składania oświadczeń majątkowych.

Na początku przewodniczący Rady Gminy oddał głos zastępcy Wójta Panu 
Zbigniewowi Decowi, któiy odczytał informację z Referatu Spraw Ogólnych i 
Obywatelskich dotyczącą oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do składania 
oświadczeń majątkowych. Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Pan Janusz Konieczny odczytał informację od 
Wojewody Podkaipackiego dotyczącą oświadczeń majątkowych Przewodniczącego 
Rady Gminy oraz Wójta Gminy Zarszyn o braku wykazanych niezgodności oraz 
informację o oświadczeniach radnych. Wszyscy radni złożyli oświadczenia w 
terminie, nie stwierdzono oświadczania nieprawdy, analizy dokonuje także urząd 
skarbowy właściwy miejscowo. Publikacja nastąpiła zgodnie z wymaganiami na 
stronie Urzędu Gminy Zarszyn w zakładce Biuletynu Informacji Publicznej. Do dnia 
dzisiejszego nie wpłynęła informacja od żadnego Urzędu Skarbowego o 
nieprawidłowościach.

21. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym z 
realizacji uchwał Rady Gminy.

Informacje odczytane przez Zastępcę Wójta Gminy stanowią załącznik do protokołu. 

Brak głosów.

22. Wolne wnioski i zapytania.

Na początku Przewodniczący Rady Gminy odczytał następujące pisma, które wpłynęła 
do biura obsługi Rady:

- odczytanie pisma z dnia 12.09.2017 Mieszkańców Miejscowości Pastwiska 
dotyczącego odwołania się od negatywnego stanowiska Rady Gminy Zarszyn 
podjętego podczas sesji w dniu 08.09.2017 r. w sprawie zadeklarowania środków 
finansowych na realizację zadania pn: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2113 
Pastwiska-Puławy w km od 0+700 do 1 + 110 oraz w km od 1 + 110 do 2+100 w m. 
Pastwiska” w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2019 realizowanej przez Powiat Sanocki i zabezpieczenia w 
budżecie na 2018 rok środków finansowych na realizację tego zadania.
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- odczytanie pisma Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł” Bażanówka w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 2018 roku na zakup nowego 
traktorka do koszenia trawy.

Radny Piotr Tutak - przez ostatnie miesiące mówiliśmy na posiedzeniach Komisji 
Polityki Społecznej, że nie są zakończone prace związane z heraldyką. Przekazuję 
prośbę o zabezpieczenie środków na zakup pozostałych banerów , sztandarów, 
łańcuchów itd.

Radny Piotr Tutak -  przekazał informację na temat rehabilitacji na terenie Gminy 
Zarszyn przygotowana i zreferowana na posiedzeniu Komisji w dniu 10 października 
2017 roku przez Doktora Dariusza Wanielistę.:

Kontraktowanie rehabilitacji wynosi 2300 zł na jednego pracownika, tak więc 4 tys. 
trzeba by było dopłacić każdemu pracownikowi. W tej chwili jest to nie możliwe. Nie 
jest to niestety jedyna działka w których obcięto kontrakty -  na leczenie nowotworów 
kontrakty obcięto o 40%. Drugie rozdanie funduszy już nastąpiło tak więc nie ma 
szansy na pozyskanie większych środków. W Sanoku prywatne gabinety się likwidują 
ze względu na tak niskie stawki. Nie wiadomo na co przekazano środki które zostały 
obcięte. Niestety nie mam skąd tych pieniędzy dokładać. Mamy na darmo 
odremontowane gabinety na terenie Gminy. Możliwe, że rehabilitacja nie będzie w 
naszej gminie w ogóle dostępna. Gmina Sanok z 3 gabinetów robi jeden. U nas chodzi 
o gabinety w Nowosielcach i w Zarszynie. 55 tys. -  to są koszty pokiycia płac które 
trzeba by było ponieść w ramach kontynuacji pracy obu punktów w Gminie Zarszyn.

Radny Bogusław Cupryk -  24 września odbyło się zebranie wiejskie w miejscowości 
Odrzechowa po któiym wystąpiono z pismem w sprawie :

- Transportu -  zbyt mało kursów dla uczniów dojeżdżających z tejże miejscowości,

- dopisania do termomodemizacji budynków budynku OSP -  ocieplenia ścian i 
wymiany okien

Ponadto niszczejący most na drodze gminnej przy ul. Słonecznej wymaga 
dokończenia drogi i wykonanie mostu.

Sołtys Franciszek Gajewski -  w sprawie drogi z oczyszczalni ścieków -  sprzęt ciężki 
jeździ przez tak zwane Zawisłocze? Są to pojazdy o ciężkim tonażu. Jeżeli nie 
podlatujemy drogi rolniczej do oczyszczalni ścieków niebawem będzie niemożliwy 
dojazd. Droga ta jest potrzebna dla całej gminy

Waldemar Mazur -  „korzystając z okazji że jest z nami Pani redaktor. W gazecie 
pojawił się artykuł oczerniający radnych. Nie przedstawiła tam Pani całej prawdy i nie 
do końca zgadza się ten artykuł z prawdą. Wiem, że jako radni jesteśmy obarczeni
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narażeniem na falę krytyki. Artykuł był jednostronny. Nie zasięgnęła Pani języka od 
radnych”.

Radny Stanisław Gagatko - miejscowość Pielnia stara się o tę drogę od ponad 50 lat. 
Staramy się o projekt na tę drogę, któiy kosztuje około 9 tys. zł. Do urzędu 
skierowaliśmy pismo . Do Nowosielec połączenia nie ma. Pieniędzy nie ma ani 
starostwo ani gmina. O kwotę ponad 230 tys. zł. prosi starostwo a my nie mamy nawet 
9 tys. zł. na dokumentację. Pisma zostały skierowane do wielu odbiorców wraz z 
podpisami prawie wszystkich mieszkańców. Ocena zawarta w artykule Pani Moniki 
Garbowskiej była surowa ale ta surowość skądś się bierze

Radny Dariusz Fudała -  zgłosił potrzebę remontu ul. Kwiatowej w Odrzechowej -  do 
urzędu składane były pisma wraz z załącznikami przedstawiającymi zdjęcia 
nawierzchni. Jest to ulica zapomniana.

23. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania.

Kierownik Bogusław Rakoczy -  spróbujemy interweniować w sprawie dodatkowego 
kursu firmy Kubuś w Odrzechowej.

- wystosujemy pismo do powiatu w sprawie mostu

- trzeba przewidzieć środki na drogę do oczyszczalni ścieków

- ulicę Kwiatowa przejęliśmy jakieś 3-4 lata temu od Pana Brejty. Wykonano plan ale 
mieszkańcy muszą jeszcze poczekać. Znajduje się ona w wykazie dróg powodziowych

Zastępca Wójta Pan Zbigniew Dec -  prowadziłem negocjacje z firmą Kubuś mimo, że 
jest to zadanie powiatu. Nie czekaliśmy jednak na ruch powiatu ponieważ to nasze 
dzieci i nasi pracownicy nie mają dojazdu. Po wielu rozmowach uruchomiono te 
kursy, które mamy teraz. Można uruchomić dodatkowe kursy jednak musielibyśmy 
płacić koszty wyrównawcze. Nie możemy finansować kursów do Sanoka jedynie na 
terenie gminy. Wystąpimy z pismem do Starosty Sanockiego. Za wszystkim 
przemawia ekonomia.

- odnośnie termomodemizacji Remizy w Odrzechowej -  pisma wnieśli członkowie 
OSP i Pan Sołtys. Będziemy brać ten budynek pod uwagę przy kolejnym programie 
termomodemizacji. Na pewno zostanie on ujęty.

- odnośnie pisma w sprawie mostu na Rzece Czemisławce -  pisma były już 
wielokrotnie kierowane ale nie ma cały czas środków na wykonanie mostu.

Radny Bogusław Cupryk -  ciężko być w pełni usatysfakcjonowanym wypowiedzią 
Zastępcy Wójta Pana Zbigniewa Deca. Skoro powiat dopuścił do kursów kilku 
przewoźników, które były nierentowne to teraz powinien rozwiązać ten problem.
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Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek -  w celu zabezpieczenia środków na 
heraldykę potrzebne jest pismo określające dokładne koszty i ilości, które mają zostać 
zakupione.

Radny Jan Romański -  na ul. Rolną w Zarszynie niedawno został wykonany zjazd z 
drogi krajowej. Zadał pytanie czy doczekamy się prawdziwego zjazdu z tej drogi?

Kierownik Bogusław Rakoczy -  w tej chwili jest to doraźne zabezpieczenie. Mamy 
projekt i pozwolenia jednak prace nie polegają jedynie na zaasfaltowaniu kawałka 
drogi tylko jeszcze na wykonaniu między innymi chodników, dlatego nie 
rozpoczynamy już prac w tym roku przed zimą. Zostanie to wykonane w przyszłym 
roku.

Pani Monika Garbowska Pracownik Redakcji „Korso Gazeta Sanocka” -  popieram 
kwestie budowy drogi powiatowej z Pielni do Nowosielec. Radni mogą zgłosić kto jak 
głosował i dlaczego. Artykuł zawierał głosowanie i sprawa jest jasna.

24. Zakończenie sesji.

Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Zarszyn Pan Janusz Konieczny 
podziękował wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając, 
że program sesji został w pełni zrealizowany. Ogłosił czterdziestą pieiwszą sesję Rady 
Gminy Zarszyn w bieżącej kadencji za zamkniętą.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy Zarszyn:

Oliwia Wosiewicz mgr Janusz Konieczny
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